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Protokół Nr 8/16 

 

z posiedzenia Komisji Ogólnospołecznej odbytej w dniu 26 października              

2016 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli, ul. 

Złotnickiego 25, o godz. 14:00 – 14.40. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2.Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3.Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

4.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu zduńskowolskiego za rok 

szkolny 2015/2016.  

5. Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli za rok obrotowy 

od 1 stycznia 2015 roku do 31 grudnia 2015 r.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2007-2020.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia o współpracy dotyczącego współfinansowania opracowania Katalogu 

Ofert Inwestycyjnych.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/109/15                     

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2016-2025  –   FK.22/16.   

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/110/15                    

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2016 – FK.23/16.   

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie posiedzenia Komisji.  
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Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji witając członków Komisji jak i 

zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem  głosów 8 „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 

posiedzenia. 

 

Punkt 4 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu zduńskowolskiego za rok 

szkolny 2015/2016.  

 

Radny Piotr Warchlewski zapytał czy jest możliwe porównanie z innymi powiatami. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji Pani Krystyna Niewiadomska poinformowała, że 

przygotuje taka informacje.  

 

Komisja przyjęła powyższą informację bez uwag.  

 

Punkt 5 

Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli za rok obrotowy 

od 1 stycznia 2015 roku do 31 grudnia 2015 r.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Piotr Warchlewski zapytał co ze stratą. 

 

Prezes szpitala Janusz Ratajczyk poinformował, że strata zostanie pokryta w roku 

przyszłym. Sytuacja na Oddziale Wewnętrznym ustabilizowała się. Ograniczona 
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została liczba łózek i zabezpieczona odpowiednia ilość lekarzy. We wrześniu oddział  

wygenrował pierwszy zysk. Gorzej sytuacja wygląda na Oddziale Ginekologiczno – 

Położniczym i Noworodkowym, gdzie zmiany są w trakcie i nie co kosztują. 

Przeprowadzane są po to by sytuacja na oddziale się polepszyła.  Jest strata.  

Wynika ze zmian sytuacji, która zaistniała, zmian które muszę być przeprowadzone. 

Szpital wymaga wielu napraw. Jest wiele nieprawidłowości.  Dobrze jest na Oddziale 

Pediatrycznym. Pozostałe Oddziały generują starty ale nie da się przy tym poziomie 

kontaktowania i organizacji pracy te starty zbilansować do zera. Prowadzone są 

działania by część oddziałów zbilansować, niektóre by wypracowały zysk.  Jest 

niewykorzystanie kontraktu na oddziale wewnętrznym (lekarze próbują to nadrobić) 

oraz na oddziale dziecięcym w przypadku tego drugiego jest to sezonowe, dzieci 

chorych przybywa, więc kontrakt zostanie wykorzystany Na oddziale Chirurgicznym 

są skolei nadwykonania. Jest szansa, że na koniec roku szpital wyjdzie na zero. . W 

przyszłym roku zmieni się sposób finansowania szpitali z tradycyjnego na ryczałt. Na 

dzień dzisiejszy nie wiadomo jak to będzie wyglądać. 

 

Członek Zarządu Adam Kaczmarek zapytał o ile zmniejszył się kontrakt. 

 

Prezes szpitala Janusz Ratajczyk poinformował, że kontrakt zmniejszył się o około 

120 tys. zł. nieco powyżej ¼ %. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Piotr Warchlewski zapytał: 

1/ kiedy kończy się kontrakt w zakresie pogotowia, 

2/ ile NFZ płaci za nadwykonania, 

3/ jak wygląda sprawa rozbudowy szpitala. 

 

Prezes szpitala Janusz Ratajczyk poinformował, że zmieni się organizacja 

pogotowia, dyspozytornia przejdzie pod województwo. Będzie utworzona centralna 

dyspozytornia. Jest to informacja na dzień dzisiejszy. Odnośnie nadwykonań NFZ 

płaci około 30 %. Chociaż ostatnio za nadwykonania na Oddziale Wewnętrznym NFZ 

zapłacił 100 %.  W tym tygodniu zostaną zakończone prace nad projektem. 

Rozpoczną się prace nad wnioskiem o środki.  
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Wiceprzewodniczący Komisji Piotr Warchlewski zapytał o wkład własny. 

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki poinformował, że gminy nie są zainteresowane 

wzięciem udziału w dofinansowaniu tej inwestycji.  

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki montaż finansowy nie jest do końca znany. Z 

rozeznania jakie było przeprowadzone w roku ubiegłym wynikało, że gminy nie 

widziały potrzeby dofinansowana. Na dzień dzisiejszy nie wiadomo czy wyrażą wolę 

współfinansowania. W związku z tym, że nie ma pełnego kosztorysu nie były też 

prowadzone rozmowy z miastem. Kiedy zostaną określone zasady konkursu będzie 

wiadomo na co będzie można sobie pozwolić. Nas dzień dzisiejszy są środki 

zaplanowane w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

 

Komisja przyjęła opinię i raport biegłego rewidenta bez uwag. 

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2007-2020.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 8 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt.  

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia o współpracy dotyczącego współfinansowania opracowania Katalogu 

Ofert Inwestycyjnych.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 8 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt.  

 

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/109/15                     

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2016-2025  –   FK.22/16.   
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Komisja jednogłośnie (ogółem 8 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt.  

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/110/15                    

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2016 – FK.23/16. 

   

Komisja jednogłośnie (ogółem 8 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt.  

 

 

Punkt 10 

Sprawy różne. 

 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

 

Punkt 11 

Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Romuald Solarek. 

 

                                                                               

                                                                                             Przewodniczący Komisji 

         

 

      Romuald Solarek                                                                                                

                                                                                               

 

P.E. Szymczak 


